

Title (en)

ARRANGEMENT IN SAILING BOAT RIGGING WITH A HINGE-LIKE MAST ATTACHMENT.

Title (de)

ANORDNUNG VON TAKELUNGEN AUF EINEM SEGELBOOT MIT GELENKIG BEFESTIGTEM MAST.

Title (fr)

AGENCEMENT DANS LE GREEMENT D'UN BATEAU A VOILE AVEC UNE FIXATION DE MAT ARTICULEE.

Publication

EP 0241511 A1 19871021 (EN)

Application

EP 86906021 A 19861013

Priority

SE 8504802 A 19851016

Abstract (en)

[origin: WO8702322A1] An invention in sailing boat rigging with a mast attached hingedly to the deck. The inventive concept is that the forestay (4) of the mast is attached to a boom (6) or the like, which is adapted to be swung up from the foredeck of a boat, a brake and winch means (10) connected to the boom being adapted for enabling controlled upward swinging of the boom during lowering of the mast (1) and swinging downwards of the boom during raising of the mast.

Abstract (fr)

Dans le gréement ci-décris, le mât est fixé de manière articulée au pont. L'étai (4) du mât est fixé à une bôme (6) ou similaire, laquelle est conçue pour être pivotée depuis le pont avant d'un bateau, un frein et un treuil (10) reliés à la bôme permettant de faire pivoter de manière contrôlée la bôme vers le haut durant l'abaissement du mât (1) et vers le bas lors de son guindage.

IPC 1-7

B63B 15/00

IPC 8 full level

B63B 15/02 (2006.01)

CPC (source: EP)

B63B 15/02 (2013.01); **B63B 2015/0058** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8702322A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8702322 A1 19870423; AU 6528486 A 19870505; EP 0241511 A1 19871021; SE 450108 B 19870609; SE 8504802 D0 19851016;
SE 8504802 L 19870417

DOCDB simple family (application)

SE 8600470 W 19861013; AU 6528486 A 19861013; EP 86906021 A 19861013; SE 8504802 A 19851016